
 

 

Møteprotokoll 

 
Utvalg: Osen kommunestyre 
Møtested: Buholmråsa, Kommunehuset 
Dato: 22.05.2019 
Tid: 09:00 – 14.40 

 
Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
John Einar Høvik Ordfører OS-AP 
Hege Green Strøm Medlem OS-AP 
Line Stein Varaordfører OS-SP 
Astrid Jakobsen Medlem OS-SP 
Trygve Rånes Medlem OS-SP 
Stener Andre Hepsø Medlem OS-FRP 
Jørn Nordmeland Medlem OS-KRF/V 
Håvard Strand Medlem OS-KRF/V 
Ann Jorid T. Gåsmo Medlem OS-KRF/V 
Per Asbjørn Rødøy Medlem OS-KRF/V 
Kristian Momyr Medlem OS-UAV 

 
Faste medlemmer som ikke møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Oddbjørn Ovesen MEDL OS-AP 
Henning Sundet MEDL OS-AP 
Solvår Anita Johansen MEDL OS-BYS 
Egil Arve Johannessen MEDL OS-AP 

 
Varamedlemmer som møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
Tone Engan Oddbjørn Ovesen OS-AP 
Morten Agnar Osen Henning Sundet OS-AP 
Thomas Tørriseng Angen Solvår Anita Johansen OS-BYS 
May-Britt Næss Strand Egil Arve Johannessen OS-AP 

 
Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Roar Leirset Rådmann 
Sissel Blix Aaknes Sektorleder Oppvekst og Kultur 
Elisabeth Fossum Sektorleder Helse 
Odd-Robert Solvåg Sektorleder Utvikling og Miljø 
Britta Hopen Sekretær 

 
Merknader:  
Ingen merknader til møteinnkalling og sakliste.  



Saksnr Sakstittel  Lukket 
 Referatsaker:  
RS 23/19 Osen utmarksråd - forslag til ny driftsplan 2019 - 2022 og 

årsmøtereferat 08.04.2019 
 

RS 24/19 Brannvesenet Midt IKS - Møtereferat representantskapet 
26.04.2019 

 

RS 25/19 Protokoll IUA Sør-Trøndelag - årsmøte 26.04.2019  
RS 26/19 Referat fra møte i kontrollutvalget Osen kommune 29. april 

2019 
 

RS 27/19 Møteprotokoll Årsmøte Revisjon Midt-Norge SA 29.04.2019  
RS 28/19 Høring av planprogram og hovedutfordringer for regional 

vannforvaltningsplan for Trøndelag vannregion og de norske 
delene av Bottenhavets vattendistrikt 2022 – 2027 

 

RS 29/19 5019 Roan kommune - Høring av forslag til kommuneplanens 
arealdel 2019-2030 

 

RS 30/19 Høring - Nasjonal ramme for vindkraft. Høringsfrist 1. oktober 
2019 

 

RS 31/19 Sørmarkfjellet vindkraftverk - NVE bekrefter at forhold i 
konsesjon er ivaretatt og etterspør ytterligere dokumentasjon 
ift geoteknisk vurdering 

 

RS 32/19 Vedtak - Godkjenning av ivaretagelse av vilkår i 
detaljplan/MTA - arealbruk servicetomt/riggområde - 
Sørmarkfjellet vindkraftverk 

 

RS 33/19 Innspill til revisjon av forskrift om regulering av høsting av 
tare i Trøndelag 

 

RS 34/19 Årsmelding for Osen fjellstyre 2018  
 Politiske saker  
PS 29/19 Regnskap og årsmelding 2018  
PS 30/19 Høring på rapport fra arbeidsgruppen for Trøndelag med utkast 

til ny regional forskrift for høsting av tare 
 

PS 31/19 Høring på forslag til ny studiestedsstruktur ved Nord 
Universitet 

 

PS 32/19 Høring - Endring av opptaksområde for Helseforetak i Midt-
Norge som konsekvens av kommune og regionreform 

 

PS 33/19 Bjørnørfolket - søknad om støtte til Bjørnørspelet  
PS 34/19 Reglement for anløpsavgift og prisregulativ ved kommunale 

havner og kaianlegg i Osen 
 

 Orienteringssaker:  
OS 1/19 Anmodning om å opprette kommunekomitè for TV-aksjonen 

NRK 2019 
 

 Ungdommens fylkesutvalg (UFU) – kl. 12.30.  
 Havromsanalyse  
 Åsegg vannverk – status  
 Osen kirkegård – større parkeringsplass  
 
 
 
 
 
 



RS 23/19 Osen utmarksråd - forslag til ny driftsplan 2019 - 2022 og årsmøtereferat 
08.04.2019 

RS 24/19 Brannvesenet Midt IKS - Møtereferat representantskapet 26.04.2019 

RS 25/19 Protokoll IUA Sør-Trøndelag - årsmøte 26.04.2019 

RS 26/19 Referat fra møte i kontrollutvalget Osen kommune 29. april 2019 

RS 27/19 Møteprotokoll Årsmøte Revisjon Midt-Norge SA 29.04.2019 

RS 28/19 Høring av planprogram og hovedutfordringer for regional vannforvaltningsplan 
for Trøndelag vannregion og de norske delene av Bottenhavets vattendistrikt 2022 – 2027 

RS 29/19 5019 Roan kommune - Høring av forslag til kommuneplanens arealdel 2019-2030 

RS 30/19 Høring - Nasjonal ramme for vindkraft. Høringsfrist 1. oktober 2019 

RS 31/19 Sørmarkfjellet vindkraftverk - NVE bekrefter at forhold i konsesjon er ivaretatt 
og etterspør ytterligere dokumentasjon ift geoteknisk vurdering 

RS 32/19 Vedtak - Godkjenning av ivaretagelse av vilkår i detaljplan/MTA - arealbruk 
servicetomt/riggområde - Sørmarkfjellet vindkraftverk 

RS 33/19 Innspill til revisjon av forskrift om regulering av høsting av tare i Trøndelag 

RS 34/19 Årsmelding for Osen fjellstyre 2018 

 



Politiske saker 

PS 29/19 Regnskap og årsmelding 2018 
Rådmannens innstilling: 
Saken legges frem for formannskapet med anmodning om å fremme forslag overfor 
kommunestyret om disponering av mindre-forbruket fra driftsåret 2018. 
 
Saksprotokoll i Osen formannskap - 08.05.2019  
Behandling: 
Omforent forslag fra formannskapet: 
Regnskapet viser et resultat på kr. 125.402,- i mindreforbruk. Osen kommunestyre vedtar å 
avsette mindreforbruket til disposisjonsfondet. 
 
Forslaget ble enstemmig vedtatt. 
 
 
Endelig vedtak: 
Formannskapets innstilling til kommunestyret: 
Regnskapet viser et resultat på kr. 125.402,- i mindreforbruk. Osen kommunestyre vedtar å 
avsette mindreforbruket til disposisjonsfondet. 
 
 
 
Saksprotokoll i Osen kommunestyre - 22.05.2019  
Behandling: 
Formannskapets innstilling enstemmig vedtatt.  
 
 
Endelig vedtak: 
Regnskapet viser et resultat på kr. 125.402,- i mindreforbruk. Osen kommunestyre vedtar å 
avsette mindreforbruket til disposisjonsfondet. 
 
 
 
 

PS 30/19 Høring på rapport fra arbeidsgruppen for Trøndelag med utkast til ny regional 
forskrift for høsting av tare 
Rådmannens innstilling: 
Det vises til oversendt rapport med tilråding til ny regional forskrift om høsting av tare i 
Trøndelag. 
 
Osen kommunestyre støtter arbeidsgruppens forslag om å dele inn høstefeltene i øst-vest retning 
med en bredde på 1 nautisk mil, der grensen mellom feltene følger hvert hele breddeminutt. Det 
bes i tillegg om at referanseområdene beholdes som i dag. 
 
Osen kommunestyre ber om at det legges opp til en høstesyklus på 8 år, ut fra et «føre var- 
prinsipp», men at det åpnes for endring av dette hvis Havforskningsinstituttets forskning gir 
klare resultater som tilsier at dette er tilrådelig. Dette kan da tas opp til endring innenfor den nye 
forskriftens gyldighetsperiode. 
 
 



Saksprotokoll i Osen kommunestyre - 22.05.2019  
Behandling: 
Omforent forslag til vedtak: 
Avsnitt to strykes og erstattes med: 
Osen kommunestyre støtter rådmannens innstilling med å dele inn høstefeltene i øst-vest 
retning, men ønsker en bredde på feltene på minst 5 nautiske mil, der grensene på feltene følger 
hele breddeminutt. 
 
Forslaget enstemmig vedtatt.  
 
Endelig vedtak: 
Det vises til oversendt rapport med tilråding til ny regional forskrift om høsting av tare i 
Trøndelag. 
 
Osen kommunestyre støtter rådmannens innstilling med å dele inn høstefeltene i øst-vest 
retning, men ønsker en bredde på feltene på minst 5 nautiske mil, der grensene på feltene følger 
hele breddeminutt. 
 
Osen kommunestyre ber om at det legges opp til en høstesyklus på 8 år, ut fra et «føre var- 
prinsipp», men at det åpnes for endring av dette hvis Havforskningsinstituttets forskning gir 
klare resultater som tilsier at dette er tilrådelig. Dette kan da tas opp til endring innenfor den nye 
forskriftens gyldighetsperiode. 
 
 
 

PS 31/19 Høring på forslag til ny studiestedsstruktur ved Nord Universitet 
Rådmannens innstilling: 
Osen kommunestyre viser til invitasjon til høring om forslag til ny studiestedsstruktur ved Nord 
Universitet, og vil signalisere sterk motstand til endringene hva angår nedlegging/endring av 
studietilbud og struktur ved Campus Namsos. Dette begrunnes med følgende argument; 
 

- En endring som foreslått gi store skadevirkninger for både de ulike campuser som 
foreslås endret/nedlagt, og samfunnet i vidt omland, som i dag nyter godt av 
institusjonen Nord Universitet.  

- Forslaget har ikke lagt nasjonal og regional sykepleiemangel til grunn. Alle prognoser 
tilsier at vi fremtiden vil få stor mangel på helsefaglig utdannet personell, deriblant 
sykepleiere og vernepleiere. Det er hevet over enhver tvil at rekrutering til egne 
kommuner først og fremst kommer fra de som er oppvokst i, og har en sterk tilhørighet i 
kommunen. Universitetene må fortsatt ha et regionalt ansvar. En nedlegging av 
sykepleierutdanningen på Namsos vil i tillegg vanskeliggjøre rekrutteringen til sykehuset 
på Namsos, noe som på sikt vil kunne sette sykehusets eksistensmulighet i fare. Sykehus 
og kommuner i regionen er i tillegg viktige for universitetet da disse utgjør mange 
praksisplasser, noe som er særdeles viktig innenfor studier av denne typen 
utdanningsretninger. Dette gjelder også for Osen kommune, som både har praksisplasser 
og sykepleiere som veksler på å arbeide ved egen pleie- og omsorgsinstitusjon og ved 
sykehuset Namsos. 

- Fagmiljø med fokus på sin egen forskning og hverdag vil oftest ikke utnytte 
mulighetsrommet som ligger i de regionale samfunns ulikheter, som gir større bredde i 
fagkompetansen. Ut fra dette vil en samling til 2 campuser over et så pass stort 
geografisk område som det her er snakk om, gi vesentlig tap av kompetanse på alle nivå 
utenom forskningen. 



Det er ved å følge rektors forslag til strukturendring stor fare for at aktuelle studenter til 
helsefagene velger seg andre studieretninger, eller velger seg studiested lenger bort fra 
hjemstedet. Disse vil ofte gå tapt for senere arbeid innenfor egen region. Det er heller ikke 
åpenbart at store klasser gir ikke bedre læringsmiljø, og langt fra bedre veiledning. Det vil være 
en oppgave for universitetet å skaffe best mulig kompetanse for undervisning, men dette har 
ingen direkte sammenheng med hverken læringsmiljø eller studentenes opplevelse av 
veiledning. I tillegg vil mindre miljø helt klart gi bedre studentdemokrati, der alle vil få større 
påvirkning enn hva tilfellet er i store miljø. 
 
 
Saksprotokoll i Osen kommunestyre - 22.05.2019  
Behandling: 
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt.  
 
 
Endelig vedtak: 
Osen kommunestyre viser til invitasjon til høring om forslag til ny studiestedsstruktur ved Nord 
Universitet, og vil signalisere sterk motstand til endringene hva angår nedlegging/endring av 
studietilbud og struktur ved Campus Namsos. Dette begrunnes med følgende argument; 
 

- En endring som foreslått gi store skadevirkninger for både de ulike campuser som 
foreslås endret/nedlagt, og samfunnet i vidt omland, som i dag nyter godt av 
institusjonen Nord Universitet.  

- Forslaget har ikke lagt nasjonal og regional sykepleiemangel til grunn. Alle prognoser 
tilsier at vi fremtiden vil få stor mangel på helsefaglig utdannet personell, deriblant 
sykepleiere og vernepleiere. Det er hevet over enhver tvil at rekrutering til egne 
kommuner først og fremst kommer fra de som er oppvokst i, og har en sterk tilhørighet i 
kommunen. Universitetene må fortsatt ha et regionalt ansvar. En nedlegging av 
sykepleierutdanningen på Namsos vil i tillegg vanskeliggjøre rekrutteringen til sykehuset 
på Namsos, noe som på sikt vil kunne sette sykehusets eksistensmulighet i fare. Sykehus 
og kommuner i regionen er i tillegg viktige for universitetet da disse utgjør mange 
praksisplasser, noe som er særdeles viktig innenfor studier av denne typen 
utdanningsretninger. Dette gjelder også for Osen kommune, som både har praksisplasser 
og sykepleiere som veksler på å arbeide ved egen pleie- og omsorgsinstitusjon og ved 
sykehuset Namsos. 

- Fagmiljø med fokus på sin egen forskning og hverdag vil oftest ikke utnytte 
mulighetsrommet som ligger i de regionale samfunns ulikheter, som gir større bredde i 
fagkompetansen. Ut fra dette vil en samling til 2 campuser over et så pass stort 
geografisk område som det her er snakk om, gi vesentlig tap av kompetanse på alle nivå 
utenom forskningen. 

Det er ved å følge rektors forslag til strukturendring stor fare for at aktuelle studenter til 
helsefagene velger seg andre studieretninger, eller velger seg studiested lenger bort fra 
hjemstedet. Disse vil ofte gå tapt for senere arbeid innenfor egen region. Det er heller ikke 
åpenbart at store klasser gir ikke bedre læringsmiljø, og langt fra bedre veiledning. Det vil være 
en oppgave for universitetet å skaffe best mulig kompetanse for undervisning, men dette har 
ingen direkte sammenheng med hverken læringsmiljø eller studentenes opplevelse av 
veiledning. I tillegg vil mindre miljø helt klart gi bedre studentdemokrati, der alle vil få større 
påvirkning enn hva tilfellet er i store miljø. 
 
 
 
 



PS 32/19 Høring - Endring av opptaksområde for Helseforetak i Midt-Norge som 
konsekvens av kommune og regionreform 
Rådmannens innstilling: 
Osen kommune har behandlet fremlagt forslag og ønsker å påpeke følgende: 
En endring av AMK-tilhørighet/ressursstyring av ambulanseressursene fra HNT til St.Olavs 
medfører en ytterligere svekkelse av beredskap og ambulansetilbud i Osen på grunn av relativt 
lange transportavstander begge veier. Beredskapsanalysen og dens anbefalinger er etter vår 
mening ikke hensyntatt i forslaget om at nye Åfjord kommune med 2 ambulansestasjoner som 
tidligere, blir en del av opptaksområdet til St.Olavs Hospital HF 
En optimal plassering av ambulansestasjonene er av vesentlig betydning for å kunne levere 
forsvarlig akuttmedisinsk hjelp innenfor responstidsanbefalingene. Vi anser Osen som den mest 
hensiktsmessige fremtidige plasseringen av ambulansen på bakgrunn av beredskapsanalysen 
2018.  
 

 Helse Midt-Norge har et ansvar for å gi likeverdige helsetjenester av god kvalitet, til riktig tid, 
tilpasset befolkningens og den enkelte brukers behov. Det vil fortsatt være kostnader knyttet til 
å opprettholde tilfredsstillende likeverdige og trygge beredskapstilbud også i distriktene. Osen 
kommune opplever at beredskapen for Åfjord kommune styrkes, mens Osen svekkes. 

 Forslaget oppleves som en svekkelse av beredskapstilbudet i Osen, noe som påvirker 
opplevelsen av trygghet og fører til økt bekymring i befolkningen. 

 Forslaget innebærer en samlet reduksjon av døgnambulanser i Helse Nord-Trøndelag sin region, 
dette er for en distriktskommune som Osen svært bekymringsfullt.  

 Helse Midt-Norges beredskapsanalyse av ambulansetjenesten fra 2018 fremstår ikke som 
hensyntatt.  

 Beredskapsanalysen konkluderer med tre ulike løsningsalternativ når det gjelder 
plassering av ambulansestasjoner. Alle tre innebærer at dagens plassering anbefales 
flyttet fra Bessaker til Osen. Forslagene begrunnes blant annet med et ønske om å 
«redusere eller opprettholde» responstidene i området. For Osen kommune nås ikke 
målene om responstid i dag, noe som sannsynligvis forverres med fremlagt forslag 

 
 
 
 
 
 
 
 
 At ansvaret finansielt og AMK overføres til St. Olav for en tjeneste som fortsatt skal ivareta 

befolkningen i Osen antas å innebære økt tid borte fra distriktet for ambulansen.  
 
 

 

Sentraladministrasjonen 
 
 



 
Roar Leirset 
Rådmann 

 

 

 
 
 
Saksprotokoll i Osen kommunestyre - 22.05.2019  
Behandling: 
Omforent forslag til vedtak: 
De tre første avsnittene i rådmannens innstilling erstattes med: 
Osen kommune ønsker å uttrykke sterk motstand til forslaget om overdragelse av 
ambulansestasjonen på Bessaker fra HNT HF, til St.Olavs Hospital HF som foreslått. 
 
Beredskapsanalysen og dens anbefalinger er etter vår mening ikke hensyntatt i forslaget om at 
nye Åfjord kommune blir en del av opptaksområdet til St.Olavs Hospital HF med 2 
ambulansestasjoner. En endring av foretakstilhørighet, i tillegg til den reduksjon av 
beredskapen som foreslås vil i så stor grad svekke beredskapen for befolkningen i Osen, at det 
ikke oppleves som akseptabelt for Osen kommune. 
 
En optimal plassering av ambulansestasjonene er av vesentlig betydning for å kunne levere 
forsvarlig akuttmedisinsk hjelp innenfor responstidsanbefalingene. Vi anser Osen som den mest 
hensiktsmessige fremtidige plasseringen, noe som understøttes i beredskapsanalysen 2018, og 
krever at ambulansestasjonen flyttes tilbake til Osen med virkning fra 01.01.20. 
 
Punktavsnittene i rådmannens innstilling beholdes. 
 
Omforent forslag enstemmig vedtatt.  
 
 
Endelig vedtak: 
Osen kommune ønsker å uttrykke sterk motstand til forslaget om overdragelse av 
ambulansestasjonen på Bessaker fra HNT HF, til St.Olavs Hospital HF som foreslått. 
 
Beredskapsanalysen og dens anbefalinger er etter vår mening ikke hensyntatt i forslaget om at 
nye Åfjord kommune blir en del av opptaksområdet til St.Olavs Hospital HF med 2 
ambulansestasjoner. En endring av foretakstilhørighet, i tillegg til den reduksjon av beredskapen 
som foreslås vil i så stor grad svekke beredskapen for befolkningen i Osen, at det ikke oppleves 
som akseptabelt for Osen kommune. 
 
En optimal plassering av ambulansestasjonene er av vesentlig betydning for å kunne levere 
forsvarlig akuttmedisinsk hjelp innenfor responstidsanbefalingene. Vi anser Osen som den mest 
hensiktsmessige fremtidige plasseringen, noe som understøttes i beredskapsanalysen 2018, og 
krever at ambulansestasjonen flyttes tilbake til Osen med virkning fra 01.01.20. 
 

 Helse Midt-Norge har et ansvar for å gi likeverdige helsetjenester av god kvalitet, til riktig tid, 
tilpasset befolkningens og den enkelte brukers behov. Det vil fortsatt være kostnader knyttet til 
å opprettholde tilfredsstillende likeverdige og trygge beredskapstilbud også i distriktene. Osen 
kommune opplever at beredskapen for Åfjord kommune styrkes, mens Osen svekkes. 



 Forslaget oppleves som en svekkelse av beredskapstilbudet i Osen, noe som påvirker 
opplevelsen av trygghet og fører til økt bekymring i befolkningen. 

 Forslaget innebærer en samlet reduksjon av døgnambulanser i Helse Nord-Trøndelag sin region, 
dette er for en distriktskommune som Osen svært bekymringsfullt.  

 Helse Midt-Norges beredskapsanalyse av ambulansetjenesten fra 2018 fremstår ikke som 
hensyntatt.  

 Beredskapsanalysen konkluderer med tre ulike løsningsalternativ når det gjelder 
plassering av ambulansestasjoner. Alle tre innebærer at dagens plassering anbefales 
flyttet fra Bessaker til Osen. Forslagene begrunnes blant annet med et ønske om å 
«redusere eller opprettholde» responstidene i området. For Osen kommune nås ikke 
målene om responstid i dag, noe som sannsynligvis forverres med fremlagt forslag 

 At ansvaret finansielt og AMK overføres til St. Olav for en tjeneste som fortsatt skal ivareta 
befolkningen i Osen antas å innebære økt tid borte fra distriktet for ambulansen.  

 
 
 
 
 

PS 33/19 Bjørnørfolket - søknad om støtte til Bjørnørspelet 
Rådmannens innstilling: 
Osen formannskap innvilger en støtte på 100.000,- kroner til Bjørnørspelet for 2019, samt 
25.000 kroner i årlig støtte i årene 2020 til og med 2023. 
Tilskuddet finansieres ved bruk av disposisjonsfond konto 25601020.  
 
 
Saksprotokoll i Osen formannskap - 08.05.2019  
Behandling: 
Omforent forslag fra formannskapet:  
Følgende legges til rådmannens innstilling: 
Osen kommunestyre innvilger en støtte på 100.000,- kroner til Bjørnørspelet for 2019, samt 
25.000 kroner i årlig støtte i årene 2020 til og med 2023, under forutsetning av at spelet 
gjennomføres etter plan. 
Tilskuddet finansieres ved bruk av disposisjonsfond konto 25601020.  
 
Rådmannens innstilling med tilleggsforslag fra formannskapet ble enstemmig vedtatt.  
 
 
Endelig vedtak: 
Formannskapets innstilling til kommunestyret: 
Osen kommunestyre innvilger en støtte på 100.000,- kroner til Bjørnørspelet for 2019, samt 
25.000 kroner i årlig støtte i årene 2020 til og med 2023, under forutsetning av at spelet 
gjennomføres etter plan. 
Tilskuddet finansieres ved bruk av disposisjonsfond konto 25601020.  
 
 
 
 
Saksprotokoll i Osen kommunestyre - 22.05.2019  



Behandling: 
Formannskapets innstilling enstemmig vedtatt.  
 
 
Endelig vedtak: 
Osen kommunestyre innvilger en støtte på 100.000,- kroner til Bjørnørspelet for 2019, samt 
25.000 kroner i årlig støtte i årene 2020 til og med 2023, under forutsetning av at spelet 
gjennomføres etter plan. 
Tilskuddet finansieres ved bruk av disposisjonsfond konto 25601020.  
 
 
 
 

PS 34/19 Reglement for anløpsavgift og prisregulativ ved kommunale havner og kaianlegg 
i Osen 
Rådmannens innstilling: 
Osen kommunestyre vedtar reglement for anløpsavgift og prisregulativ for kommunale kaier i 
Osen kommune som vedlagt. Prisregulativet erstatter gjeldende gebyrregulativ for kommunale 
kaier, vedtatt i sak 69/18 den 21.11.2018. 
Alle kommunale kaier skal utstyres med informasjonsskilt, og kamera for oppfølging av 
vedtaket. 
 
Saksprotokoll i Osen kommunestyre - 22.05.2019  
Behandling: 
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 
 
 
Endelig vedtak: 
Osen kommunestyre vedtar reglement for anløpsavgift og prisregulativ for kommunale kaier i 
Osen kommune som vedlagt. Prisregulativet erstatter gjeldende gebyrregulativ for kommunale 
kaier, vedtatt i sak 69/18 den 21.11.2018. 
Alle kommunale kaier skal utstyres med informasjonsskilt, og kamera for oppfølging av 
vedtaket. 
 
 
 
 
 



Orienteringssaker 

OS 1/19 Anmodning om å opprette kommunekomitè for TV-aksjonen NRK 2019 
Saksprotokoll i Osen kommunestyre - 22.05.2019  
Behandling: 
Som leder av kommunekomitè for TV-aksjonen 2019 velges varaordfører Line Stein. 
Medlemmer Per A. Rødøy og 1 person fra administrasjonen. 
 
 
Endelig vedtak: 
Som leder av kommunekomitè for TV-aksjonen 2019 velges varaordfører Line Stein. 
Medlemmer Per A. Rødøy og 1 person fra administrasjonen. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Signaturer: 
 
   
 


